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Over Soft-Solutions 
Soft-Solutions BV is een jong dynamisch bedrijf dat zich kenmerkt door een doelgerichte 
aanpak. Opgericht in 1998 en gevestigd in Roggel, legt Soft-Solutions zich toe op het realiseren 

van praktische automatiseringsoplossingen. 

Soft-Solutions is een totaal oplosser als het gaat om automatiseringsvraagstukken. De kennis 
van hun werknemers is 
grotendeels gebaseerd op 
een technische 
achtergrond (HBO) met een 
zeer breed interesse 
gebied, waardoor ze met 
een brede blik met hun 
klanten kunnen meedenken 
en zich kunnen verplaatsen 
in een 
automatiseringsvraagstuk. 

Als automatiseerder 
proberen ze voor onze opdrachtgevers een totaal oplossing aan te bieden. Dit betekend 
concreet, dat ze niet alleen de software leveren, maar ook op verzoek de benodigde hardware 
voor de systemen leveren. Voor de benodigde hardware hebben ze een netwerk aan experts 

om zich heen verzameld om ook aan deze vraag van hun klanten te voldoen. 

 

Waarom Soft-Solutions? 
Ik heb dit bedrijf zelf uitgekozen omdat ik zelf veel bezig ben met programmeren. Persoonlijk 

ben ik actief in het ontwikkelen van web applicaties in de brede zin van het woord (websites en 

webshops, maar ook applicaties die bijvoorbeeld een bepaalde service bieden). 

Door stage te lopen bij Soft-Solutions kon ik me nog verder verdiepen in de 

programmeerwereld, en het leren kennen van andere talen. 

Ook kon ik hier prima aan de meeste van mijn competenties werken. 

 

 

Over mijn stage 
In de 10 weken stage die ik hier gelopen heb, heb ik persoonlijk vrij veel bijgeleerd. 

Wat betreft mijn competenties heb ik de meeste hiervan kunnen voltooien, echter zit hier geen 

uitdaging in, en gelukkig zag mijn stagebegeleider dit ook, en zette mij aan de slag met lastigere 

opdrachten. 
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Wat heb ik geleerd? 
Mijn eerste opdracht was een programmatje schrijven om via TAPI (Windows Telephony API) te 

kunnen bellen, en gebeld worden. 

De programmeertaal die ik hiervoor moest gebruiken was C#. 

 

Ik heb voorheen wel al eens zelf gespeeld met Visual Studio, echter had ik nog nooit gewerkt 

met C#. Toch pakte ik de basis van de nieuwe taal redelijk snel op, waarschijnlijk door mijn 

kennis van PHP. Beide talen zijn niet echt met elkaar te vergelijken (het zijn ook twee 

verschillende platformen), maar toch komen veel dingen met elkaar overeen. 

Het tweede projectje was het maken van een barcode scanner, maar zoals ik net al aangaf was 

op dit punt mijn enige ervaring met C# het bouwen van een applicatie op TAPI. Dus ik heb veel 

gespeeld met SDK’s voor image en PDF manipulation, OCR, barcode/patroon herkenning etc. 

Het grote nadeel van al deze SDK’s was dat ze ontzettend duur zijn op het moment dat je ze 

echt commercieel zou willen gebruiken. 

Ik heb dus wel resultaten geboekt, maar steeds was de SDK te duur om ook echt in te zetten. 

Het zelf bouwen van een barcode scanner lijkt me opzicht niet al te moeilijk, maar dit vereist 

toch een bepaald niveau in deze programmeertaal wat ik nog niet heb op dit moment. 

Het laatste projectje was het achterhalen van het WAN IP van een GPRS modem. Zoals je 

waarschijnlijk weet krijgt een GPRS modem steeds een nieuw IP adres van zijn provider. 

De eerste stappen waren het goed configureren van het modem, echter bracht dit problemen 

met zich mee. Na een volledige dag contact te hebben gehad met de leverancier via Mail, 

Skype en zelfs TeamViewer kwamen we erachter dat het SIM kaartje niet geactiveerd was. 

Nadat het SIM kaartje geactiveerd was was het configureren van het modem een kleinigheidje, 

het gebruiken van commando’s ben ik gewend vanuit Linux, het is alleen even uitzoeken welk 

commando je waarvoor moet gebruiken. 

Het modem was nu ingesteld, volgens de huidige configuratie stuurde het modem elke minuut 

een Keep Alive Notification naar de testapi van de leverancier, op deze manier kun je het IP 

adres van het apparaat achterhalen. Maar dit gaat in de praktijk natuurlijk niet werken, het is 
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beter om dit bericht 

in je eigen applicatie 

op te vangen, zodat 

je direct het IP adres 

kunt zien. Hiervoor 

moest ik dus weer 

een appje schrijven 

in C#. 

Dit was toch een 

redelijk pittige 

opdracht, veel 

methodes die ik 

probeerde leken niet te werken, of werkte wel, maar niet op de manier zoals het uiteindelijk 

moest werken. Op een gegeven moment heb ik alle code verwidjerd, begon ik overnieuw en 

had ik binnen 30 minuten al een bericht binnen, vervolgens was het een kwestie van de code 

afschrijven om het daadwerkelijk IP te lezen, en de code schoonmaken. 

Ik heb de laatste dag nog gewerkt met Hyper-V voor het virtualiseren van besturingssystemen. 

De bedoeling was om virtuele machines te draaien, zodat software snel getest kan worden, 

zonder dat de fysieke development machines vervuild raken. 

Zelf draai ik een ESXi 4.1 server voor het draaien van 3 servers (Windows 2003 R2, 2008 R2 

en Ubuntu server 11.04), en een VMWare Server voor het testen van software of 

besturingssystemen. 

ESXi zou in de situatie van Soft-Solutions ook een goed alternatief zijn, echter waren de extra’s 

die ESXi met zich meebracht niet nodig. 

 

Overige zaken 

Naast het programmeerwerk heb ik ook nog prima aan mijn competenties kunnen werken. Zo 

heb ik enkele systemen voor een internetcafé ingericht. Deze moesten helemaal dicht 

getimmerd worden, met uitzondering van de admin account. De systemen hingen niet aan een 

server, dus GPO’s (zelfs de lokale GPO’s) werken niet zoals gewenst, dus hiervoor moest een 

andere oplossing gevonden worden. 

De systemen werden op een middag afgeleverd, echter kwam mijn stagebegeleider met één 

systeem terug. Op een of andere reden wilde deze niet meer van de harde schijf booten, het 

was 4 uur, en het systeem moest echt om 5 uur op zijn plek staan. Na 5 minuutjes te hebben 

gekeken besloot ik het systeem volledig overnieuw te installeren, en haalde ik de deadline van 5 

uur net, het systeem kon netjes en volledig functionerend terug naar de klant. 

Ook heb ik verschillende documentaties geschreven, vooral over de projecten die ik hierboven 

heb beschreven. Het is belangrijk om de werking van broncode uit te leggen, zodat deze 

makkelijk hergebruikt kan worden in een andere applicatie. 


